
وزیر بهداش��ت ب��ا بی��ان اینکه 
حدود 40 درص��د هزینه داروی 
ساخته شده در داخل مربوط به مواد اولیه است که  
ارز 4۲00 تومانی می گیرد، گفت: برای واردات دارو 
زیر بار ارز نیمایی نرفتیم، چرا که با ارز نیمایی قیمت 
داروه��ا افزایش می یافت و این هزینه باید از جیب 
مردم تامین می شد. سعید نمکی در نشست خبری 
که در وزارت بهداش��ت برگزار شد، گفت: از همان 
روزی که وارد وزارت بهداش��ت ش��دم، اعلام کردم 
که اجازه ورود دارو و تجهیزات پزشکی خارجی که 
مشابه تولید داخلی آن وجود دارد را نمی دهم. وی 
افزود: بر همین اساس روش هایی را برای حمایت از 
تولیدات داخلی در نظر گرفته ایم. اولین روش عدم 
واردات دارو و تجهیزات پزش��کی خارجی است که 
مش��ابه تولید داخلی آن وجود داشته باشد. دومین 
راهکار، تسهیل پروسه های تولید برای تولیدکنندگان 
داخلی است و سومین روش، فضاسازی پشتوانه های 
اقتصادی برای شرکت های دانش بنیان است که به 
آنها تس��هیلات بانکی و وام های اش��تغال زایی داده 
می ش��ود. وزیر بهداشت در ادامه در پاسخ به سوال 

خبرنگار »وطن امروز« درباره نیمایی  شدن ارز دارو 
نیز گفت: امسال بحثی مطرح شد مبنی بر اینکه ارز 
دارو تبدیل به ارز نیمایی شود اما اعلام کردیم این 
کار به صلاح نیست، زیرا اولاً کارخانه های داروسازی 
م��ا دچار کمبود نقدینگی هس��تند و برخی از آنها 
ب��رای تامین معادل ارز 4۲00 تومانی هم مش��کل 
دارند و در صورتی که ارز دارو تبدیل به ارز نیمایی 
می شد، گرفتار می شدند. در حال حاضر ۳۵ تا 40 
درصد هزینه داروی ساخته ش��ده در داخل، مربوط 
به مواد اولیه اس��ت که  ارز 4۲00 تومانی می گیرد 
و  ۶۵ درص��د هزینه آن هم مربوط به بس��ته بندی 
و هزینه های سرباری اس��ت که قبلا هم با ارز آزاد 
تهیه می ش��د. در حوزه داروه��ای وارداتی نیز ارز را 
با قیمت 4۲00 تومان حس��اب می کنیم، زیرا اگر 
قیمت تمام ش��ده افزایش یابد آن را یا باید از جیب 
م��ردم بپردازیم یا بیمه ها. ح��ال از آنجا که بودجه 

بیمه ها افزایش نیافته است برای اینکه به جیب مردم 
فشار وارد نشود، زیر بار افزایش قیمت ارز و تبدیل 
آن به ارز نیمایی نرفتیم. ش��اید در سال ۱۳۹۹ به 
دلیل بحث یکسان سازی نرخ ارز و در صورتی که در 
بودجه بیمه سلامت و تامین اجتماعی افزایشی دیده 
شود و نقدینگی صنعت دارو نیز پاسخگوی واردات 
با ارز نیمایی باشد، این مقوله مورد بحث قرار گیرد 
اما در حال حاضر هیچ برنام��ه ای در این باره حتی 
برای س��ال آینده مطرح نشده است. نمکی گفت: 
هیچ تولیدکننده ای نمی تواند ادعا کند که در زمان 
وزارت بن��ده کالای خارجی اعم از دارو و تجهیزات 
پزشکی مشابه تولید داخلی که استانداردهای ما را 
رعایت کرده باش��د، به کشور وارد شده است. حتی 
ب��رای صاف��ی دیالیز که قیمت داخل��ی آن ۲ برابر 
نوع وارداتی اش است ایستاده ایم و نمی گذاریم نوع 
خارجی آن وارد شود. به هر حال من وزیر بهداشت 

هس��تم و س��لامت مردم برایم رکن اصلی اس��ت. 
س��لامت مردم را نه فدای رانت واردات می کنم و نه 
فدای رانت تولید و اجازه نمی دهم وس��یله پزشکی 
بی کیفیت وارد بیمارس��تان ش��ود. وی با اشاره به 
اقدامات وزارت بهداش��ت در حوزه پیش��گیری نیز 
گفت: قرار است 400 خانه بهداشت عشایری را ایجاد 
کنیم. باید توجه کرد که عشایر کوچ رو در صورتی که 
در مسیر کوچشان با خانه بهداشت مواجه شوند به 
آنجا مراجعه می کنند اما بنده می خواهم 400 بهورز 
از بین خودش��ان انتخاب کنم و یک کانکس و یک 
یخچال که بتوانند واکسن ها را در آن نگه دارند، در 
اختیارش��ان قرار دهم که همواره همراه شان باشد. 
نمکی ادامه داد: بحث مدارس عاری از پوس��یدگی 
دندان را دنبال می کنیم و قرار اس��ت یک میلیون 
و ۲00 دانش آم��وز پایه شش��م ما ده��ان عاری از 
پوسیدگی دندان داشته باشند. بنابراین اولاً توسعه 
زیرس��اخت های درمانی را بوی��ژه در مناطق کمتر 
برخوردار بش��دت دنبال می کنیم و از همه مهم تر 
اینکه بحث پیشگیری را در اولویت کارهای مان قرار 

می دهیم تا کار مردم به بیمارستان کشیده نشود. 

اجتماعي 0 4

صدور کیفرخواست برای پرونده 
عامل شهادت امام جمعه کازرون

قاضی آسیابی با اش��اره به روند رسیدگی 
به پرونده ش��هادت امام جمعه فقید کازرون 
گف��ت: ظرف 4 روز از زمان وقوع جنایت، این 
پرونده پس از رس��یدگی در دادسرای کازرون 
با صدور کیفرخواس��ت به دادگاه  کیفری یک 
ش��یراز ارسال شد. دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز اس��تان ف��ارس در گفت وگو با میزان، با 
اش��اره به روند رس��یدگی به پرونده شهادت 
امام جمعه کازرون گفت: ظرف 4 روز از زمان 
وقوع جنایت این پرونده پس از رس��یدگی در 
دادس��رای کازرون و همزمان با تش��ییع این 
شهید والامقام با صدور کیفرخواست به دادگاه  
کیفری یک شیراز ارسال شد. وی ادامه داد: به 
محض اطلاع از وقوع جنایت، دادستان کازرون 
به همراه یکی از بازپرس��ان دادسرا در صحنه 
جرم حضور یافته و تحت تعلیمات دادستانی 
مرکز اس��تان تحقیقات قضایی ش��روع شد. 
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان فارس 
گفت: مس��ؤولان این ح��وزه قضایی با تلاش 
ش��بانه روزی همه اقدامات قضای��ی پرونده از 
جمله بررسی صحنه جرم، تحقیق از متهمان، 
اخذ نظریات پزشکی قانونی، تحقیق از شهود 
و مطلعان، بازس��ازی صحنه جرم، صدور قرار 
جلب به دادسرا و صدور کیفرخواست را ظرف 
4 روز به اتمام رس��اندند و پرون��ده به همراه 
متهم برای انجام محاکمه به ش��یراز ارس��ال 
شد. آسیابی بیان داش��ت: طبق اعلام نظریه 
کمیسیون پزشکی قانونی استان فارس، متهم 
از سلامت کامل روحی و روانی برخوردار بوده 
و مس��ؤول اعمال ارتکابی خود تشخیص داده 
شده است. دادس��تان عمومی و انقلاب مرکز 
اس��تان فارس تاکید کرد: طب��ق قولی که به 
مردم شهیدپرور کازرون و استان داده بودیم، 
در کوتاه ترین زمان ممکن این پرونده به انجام 
رس��ید و این رس��یدگی با هدایت رئیس کل 
دادگستری استان در دادگاه کیفری یک هم 
ادامه خواهد داش��ت تا قاتل در اسرع وقت به 

سزای اعمال خود برسد.

واگذاری واحدهای۴۰ متری
به دانشجویان متأهل

وزی��ر کش��ور ب��ا اش��اره به 
پیشنهادی در جلسه شورای 
به منظور  اجتماعی کش��ور 
در  آس��ان  ازدواج  تقوی��ت 
محیط دانش��گاهی گفت: بر 
اساس این پیشنهاد عنوان شد دانشجویان دوره 
فوق لیسانس و دکترا هنگام تحصیل اگر متاهل 
ش��وند، به مدت 4 سال واحد ۳۵ متری تا 40 
متری در اختیارش��ان قرار داده شود. عبدالرضا 
رحمانی فضل��ی افزود: در ای��ن زمینه با برخی 
دانشگاه ها صحبت کردیم و آنها اعلام آمادگی 
کردند زمین در اختیار بگذارند، همچنین با وزیر 
راه وشهرس��ازی نیز صحبت شد و ایشان قبول 
کرد کمک هایی انجام دهد. به گزارش ایس��نا، 
رحمانی فضلی  اضافه کرد: باید جلسات مستقلی 
با دستگاه های متولی این مسأله و خیران برگزار 
کنی��م تا در صورت امکان در س��ال اول حدود 

هزار واحد در کل کشور بسازیم.

رئیس پلیس راهور ناجا:
7 میلیون موتورسوار گواهینامه ندارند

رئیس پلیس راهور ناجا از آغاز طرح تابستانی 
پلی��س از ۲0 خردادم��اه خب��ر داد. ب��ه گزارش 
خبرگزاری ها، س��یدکمال هادیانفر در نشس��ت 
خبری درب��اره این طرح گفت: طرح تابس��تانی 
پلیس در جاده های سراس��ر کش��ور با مشارکت 
دستگاه های امدادی و خدماتی در جاده ها و معابر 
شهری آغاز خواهد شد. هادیانفر با بیان اینکه این 
طرح تا پایان تابستان ادامه خواهد داشت، افزود: 
هدف پلیس در این طرح افزایش ایمنی و کاهش 
تصادفات و تلفات حوادث رانندگی است. وی در 
ادامه از برنامه ریزی برای ایجاد سازوکاری جدید در 
تعویض پلاک و شماره گذاری خبر داد و گفت: در 
حال راه اندازی سامانه ای هستیم که براساس آن 
هر شهروند یک پروفایل و آیدی داشته باشد و امور 
مربوط به پلیس راهنمایی و رانندگی را با مشخصه 
خود انجام دهد. حتی این پروفایل را می توان برای 
دریافت همه خدمات ناجا نیز تعمیم داد و دیگر در 
آن نیازی به دریافت کارت ملی یا شماره ملی و... 
نیست. هادیانفر درباره ساماندهی موتوسیکلت ها 
نیز اظهار داشت: س��اماندهی موتوسیکلت ها در 
دست انجام است و برنامه های جدیدی نیز برای 
آن پیش بینی  کرده ایم؛ در حال حاضر بیش از ۱۱ 
میلیون دستگاه موتوسیکلت داریم که ۹ میلیون 
دس��تگاه آن فرسوده اس��ت. همچنین حدود 4 
میلیون دستگاه موتوسیکلت پلاک دارند. بسیاری 
از موتوسیکلت ها در گذشته پلاک شان را به اسم 
کارخانه دریافت کرده اند و متعهدند پس از خرید، 
پلاک را به نام خود تغییر دهند که بسیاری انجام 
نداده اند. وی اضافه کرد: همچنین از ۱۱ میلیون 
موتوس��یکلت فقط ح��دود 4 میلیون گواهینامه 
مربوط به موتوسیکلت داریم که بزودی تصمیمات 

جدیدی در این باره خواهیم گرفت. 

شایع ترین سرطان ها 
در ایران کدامند؟

معاون تحقیقات وزیر بهداش��ت با تش��ریح 
نتایج دومین گزارش ثبت سرطان مبتنی بر کل 
جمعیت ایران، پرخطرترین اس��تان های کشور 
در ۱0 س��رطان شایع را معرفی کرد. به گزارش 
ایسنا، رضا ملک زاده، رئیس پژوهشکده گوارش و 
کبد علوم پزشکی تهران از بروز ۱0۸ هزار و ۷۹۸ 
مورد جدید سرطان در ایران شامل ۵۸ هزار و ۹۲ 
مرد )۵۳/۳۹ درصد( و ۵0 هزار و ۷0۶ زن )4۶/۶ 
درصد( در سال ۹4 خبر داد و گفت: این رقم در 
سال پیش از آن ۱۱۲ هزار مورد شامل ۶0 هزار 
و 4۳۲ مرد )۵۳/۹ درصد( و ۵۱ هزار و ۶۲۸ زن 
)4۶/۱ درصد( بوده اس��ت. ملک زاده شایع ترین 
س��رطان ها در ایران را بر اساس آخرین آمار بروز 
استاندارد ش��ده سنی آنها در س��ال ۹4 شامل 
سرطان پستان با ۳۲/۹ مورد، سرطان پروستات 
با ۱۶/۹۳، سرطان پوست )غیرملانوم( با ۱4/۶۸، 
سرطان معده با ۱۳/۷0 و سرطان روده بزرگ با 
۱۳/۳۱ مورد در هر ۱00 هزار نفر برش��مرد. وی 
همچنین سرطان های پستان با ۳۲/۹ مورد، روده 
بزرگ با ۱۱/۷0، پوس��ت )غیرملانوم( با ۱0/۸۵، 
معده با ۸/۶۷ و تیروئید با ۷/۳۱ مورد در هر ۱00 
هزار نفر را ۵ س��رطان شایع در بین زنان ایرانی 
اعلام کرد و گفت: در س��ال ۹4 بالغ  بر ۱۲ هزار 
و ۵۸۸ زن ایرانی مبتلا به سرطان پستان شدند. 
وی اس��تان های یزد، زنجان و آذربایجان غربی را 
استان های پیش��تاز در ۱0 سرطان شایع مردان 
برش��مرد و اس��تان های یزد، خراس��ان رضوی 
و اصفه��ان را دارای بیش��ترین م��وارد بروز ۱0 
سرطان شایع زنان دانست. ملک زاده تصریح کرد: 
بیشترین موارد بروز انواع س��رطان در ایران، در 

گروه سنی ۷۵ تا ۸۵ سال دیده می شود.

کیوسک های غیرقانونی شهرداری 
در معابر تهران

برخ��ی واحدهای ش��هرداری ته��ران بدون 
گرفتن مجوزهای لازم اقدام به نصب کیوس��ک 
در معابر عمومی شهر کرده اند. افشین حبیب زاده، 
رئیس کمیته نظارت شورای اسلامی شهر تهران 
با بیان این مطلب گفت: براساس بررسی میدانی، 
برخی واحدهای تابعه شهرداری تهران در راستای 
عرضه مواد غذای��ی و کالا مبادرت به جانمایی، 
نصب و بهره برداری از کیوس��ک ها و باجه هایی 
با ابع��اد نامتعارف در س��طح پارک ها، مجاورت 
پیاده روها و معابر عمومی کرده اند که این فرآیند 
بدون هماهنگی و دریافت مجوزهای لازم انجام 
شده و استقرار آنها باعث بروز مشکلات زیادی به 
لحاظ منظر شهری و ایجاد سد معبر شده است. 
وی ادامه داد: به استناد تبصره یک بند ۲ ماده ۵۵ 
قانون شهرداری ها و مصوبه شورای اسلامی شهر 
تهران برای ساماندهی دکاکین )کیوسک ها( در 
شهر تهران، واگذاری هرگونه کیوسک یا کانکس 
به افراد اعم از حقیقی و حقوقی در سطح معابر و 

اماکن عمومی ممنوع است.

آژیر

گروه اجتماع�ی: همزمان با تحقیقات پایانی درباره 
جنایت محمدعلی نجفی، ش��هردار اس��بق تهران، 
تحرکات مشکوک برای به تاخیر انداختن دادگاه وی 

آغاز شده است.
به گزارش »وطن امروز«، تحقیقات در پرونده قتل 
میترا استاد همس��ر دوم محمدعلی نجفی روزهای 
پایانی خود را می گذراند و با توجه به اعتراف صریح 
نجفی به قتل همسر خود طبیعی است دادگاه این 
جنایت هر چه زودتر آغاز ش��ود اما در کمال تعجب 
اصلاح طلبان برای به تاخیر انداختن دادگاه و تحت 
تاثیر قرار دادن دس��تگاه قضا تحرکات مشکوکی را 
آغاز کرده اند. محمود صادقی، نماینده مردم تهران که 
با توئیت ۳ روز پیش خود مخاطبانش را به خنده وا 
داشته بود، در جدیدترین توئیت خود اتمام تحقیقات 
را سریع خوانده و از رئیس قوه قضائیه خواسته جلوی 
شتاب در تشکیل دادگاه را بگیرد! این نماینده مجلس 
چند روز پیش اصلا از اساس قتل میترا استاد توسط 
نجفی را منکر شده بود و این کشف خود را مرهون 
گفت وگو با یک وکیل باتجربه دانسته بود. این توئیت 
مضحک همزمان با اعتراف صریح و چندباره نجفی 
و تایی��د وکلای آن با واکنش منفی کاربران مواجه 
شد. روز گذشته نیز این نماینده مجلس در توئیتی 
جدی��د و در حالی که هنوز اعلام نش��ده تحقیقات 
پرونده نجفی تمام شده، مدعی شد در پرونده نجفی 
شتاب زدگی دیده می شود. وی نوشت: »پرونده نجفی 
همه چیزش عجیب و غریب اس��ت؛ اصرار بر اتمام 
سریع تحقیقات مقدماتی درباره یک قتل با این همه 
زوایای پیدا و پنهان س��ؤال برانگیز اس��ت. از رئیس 
محترم قوه قضائیه که به نیکویی در حال اعتمادسازی 
برای قوه اند، انتظار می رود جلوی این ش��تاب زدگی 
بلاوج��ه و غیرع��ادی را بگیرند«. پ��س از صادقی، 
علیزاده طباطبای��ی، وکیل مدافع محمدعلی نجفی 
ه��م در گفت وگویی تکمیل پرونده آن هم ظرف 4 
روز را عجیب خواند.   سیدمحمود علیزاده طباطبایی 
گفت: ش��نبه بازپرس پرونده آخرین دفاع از موکلم 
)محمدعلی نجفی( را اخذ کرد و این به آن معناست 
که تحقیقات پرون��ده درباره حادثه تکمیل ش��ده 
است. تکمیل تحقیقات این پرونده در 4 روز بسیار 
عجیب اس��ت. وکیل مدافع نجفی در ادامه گفت: با 
این وضعیت که این پرونده پیدا کرده، کیفرخواست 
آن در شرف آماده شدن است و بزودی این پرونده با 
صدور کیفرخواست برای رسیدگی و محاکمه موکلم 

به دادگاه کیفری یک استان تهران ارجاع خواهد شد. 
علیزاده افزود: ما به این کار دادس��را اعتراض داریم و 
لایح��ه ای در این زمینه آم��اده کرده ایم که آن را به 
بازپرس پرونده ارائه خواهیم داد. با قاضی شهریاری، 
معاون دادستان و بازپرس پرونده در این باره صحبت 
خواهم کرد که چطور ممکن اس��ت ظرف مدت 4 
روز یک پرونده قتل تکمیل و برای آن کیفرخواست 
صادر ش��ود، در حالی  که برخ��ی زوایای این حادثه 
مش��خص نشده اس��ت. اصرار اصلاح طلبان برای به 
تاخیر انداختن دادگاه از آن جهت عجیب است که 
قاتل به جنایت خود اعتراف صریح کرده و تمام اسناد 
و مدارک علیه نجفی وج��ود دارد. طبق گفته های 
صریح قاتل، نزاع خانوادگی تنها دلیل این قتل بوده 
و نجفی تمام حدس��یات و شایعات علیه مقتول را 
تکذیب کرده اس��ت. در ۵ روز اخیر وکیل نجفی و 
سایر اصلاح طلبان به جای پرداختن به اصل ماجرا 
بیشتر درگیر حواشی آن بودند. در این پرونده حتی 
بیش��تر از موضوع قتل، هواداران نجفی به عملکرد 
صداوسیما و گزارش��گر آن در این باره پرداختند و 
حتی تهمت هایی نیز به آن گزارش��گر زدند و حتی 
از نجفی خواستند شکایت کند. این حاشیه سازی ها 
حتی باعث ش��د فرمانده نی��روی انتظامی تهران از 

مردم بخواهد اگر از عملکرد آنها در مواجهه با نجفی 
رضایت ندارند، نیروی انتظامی را ببخشند. در چنین 
وضعیتی تحرکات برای به تاخیر انداختن پرونده ای 
که وضوح آن انکارشدنی نیست بسیار عجیب است. 
پرونده نجفی نزد قاضی ش��هریاری از باسابقه ترین 
بازپرس های دس��تگاه قضاست و اگر زوایای پنهانی 
در این پرونده وجود داش��ته باش��د، قطعا وی اجازه 
نخواهد داد این پرونده ساده و در عین حال جنجالی 
به دادگاه برود. جالب اینکه در پرونده ش��هادت امام 
جمعه کازرون ظرف 4 روز کیفرخواست قاتل حاضر 
شده و آماده بودن کیفرخواست یک پرونده قتل آن 

هم ظرف چند روز چیز عجیبی نیست.
اصلاح طلبان با اسم رمز »شتاب زدگی« قصد به 
تاخیر انداخت��ن دادگاه را دارند و دلیل آن را وجود 
زوایای پنهان پرونده می دانند. اگر این پرونده دارای 
زاویه پنهانی باشد، قطعا از سوی خود قاتل است؛ چرا 
که باید نجفی و هوادارانش به این سوال پاسخ دهند 
که قرار بود چه چیزی از نجفی آشکار شود که هزینه 

قتل میترا استاد کمتر از افشای آن بود؟ 
به نظر می رس��د پاس��خ به این س��وال بسیاری 
از ابهام��ات را برط��رف خواه��د ک��رد و دیگر برای 

اصلاح طلبان هم هیچ چیز پنهان نخواهد ماند.

برکناری علیزاده طباطبایی؟ ■
دیروز در فضای مجازی ش��ایعه ای منتش��ر شد 
مبنی بر اینکه علیزاده طباطبایی از وکالت نجفی عزل 
ش��ده اس��ت. علیزاده در این باره گفت: »من اطلاع 

ندارم، در این  مورد خبری به من نداده اند«.
جنایت نجفی در چند سکانس ■

میترا اس��تاد صبح ش��نبه ۷ خرداد در آپارتمان 
شماره ۲۷0۱ واقع در برج آرمیتای سعادت آباد تهران 
به قتل رس��ید. با توجه به مدارک و شواهد موجود 
محمدعلی نجفی، همس��ر میترا استاد قاتل وی نام 
گرفت و او به مدت ۵ ساعت متواری بود. نجفی ابتدا 
از طریق ترمینال و با اتوبوس به قم می رود و بر مزار 
پدرش حاضر می شود. در حرم حضرت معصومه نیز 
رویت می ش��ود و بعد از آن به ته��ران باز می گردد. 
ماموران نیروی انتظامی نجفی را در نزدیکی پلیس 
آگاهی تهران بازداش��ت می کنند. پس از بازداشت، 
نجفی صراحتا به قتل اعتراف کرد. طبق گفته های 
نجفی ۵ تیر از اسلحه شلیک شده که ۲ تیر به میترا 
اصابت کرده است. طبق اعلام مسؤولان، نجفی مجوز 
حمل اسلحه نداشته است. مادر و برادر میترا استاد 
خواهان قصاص نجفی شده اند و پدر میترا نیز گفته 

قانون درباره قاتل دخترش تصمیم خواهد گرفت.

آوای شهر

دو شنبه  13 خرداد 1398وطن امروز  شماره 2733 

اختلاف اعضای شورای شهر بر سر لایحه ایمن سازی ساختمان های ناایمن

ساختمان های بلندمرتبه تهران ایمن هستند؟
س��لامت،  کمیس��یون  رئی��س 
محیط زیس��ت و خدمات ش��هری 
شورای شهر تهران در جلسه دیروز شورا، در توضیح 
لایحه برنامه عملیاتی ایمن س��ازی س��اختمان های 
ناایمن بلندمرتبه پرخطر شهر تهران گفت: با توجه به 
افزایش ساختمان های بلندمرتبه در تهران و همچنین 
وقوع حادثه پلاسکو ضرورت داشت تا تمهیداتی برای 

ایمن س��ازی س��اختمان ها در 
مقابل حریق در نظر گرفته شود. 
وی اضاف��ه کرد: در س��ال ۹۷ 
بالغ بر ۵ هزار و ۷۸۹ ساختمان 
دچار آتش سوزی شده  است. در 
ادامه جلس��ه علی اعطا،  طراح 

لایح��ه با کلیات لایحه ایمن س��ازی مخالفت کرد و 
س��پس اعضای شورای ش��هر تهران به کلیات طرح 
الزام ش��هرداری تهران به ارائه لایحه برنامه عملیاتی 
ایمن س��ازی س��اختمان های ناایمن بلندمرتبه شهر 
تهران رأی مخالف دادند. اعطا در این جلس��ه با بیان 
اینکه در چهاردهمین جلس��ه رس��می شورای شهر 
تهران این طرح تحت عن��وان طرحی دوفوریتی در 
صحن مطرح ش��د و به تصویب رسید، اظهار داشت: 
به موجب این طرح ش��هرداری ملزم بود در یک بازه 
۶ ماهه در راس��تای وظایف من��درج در بند ۱4 ماده 
۵۵ قانون شهرداری ها به منظور رفع خطر احتمالی 

و پایش مستمر در ۲ محور ایمن سازی در برابر آتش 
و همچنین استحکام بخشی سازه ای برنامه عملیاتی را 
ارائه دهد. وی با ابراز مخالفت خویش تصریح کرد: در 
طرح مصوب شورای شهر تهران به استحکام بخشی 
س��ازه ای اش��اره ش��ده بود، در حالی ک��ه در لایحه 
شهرداری تهران این موضوع نادیده گرفته شده و فقط 
به مس��اله حریق پرداخته شده و هیچ کجای لایحه 
درباره استحکام بخشی صحبتی 
نشده اس��ت. پس ۵0 درصد از 
موضوع کنار گذاش��ته ش��ده و 
بخش مهمی از موضوع نادیده 
انگاشته ش��ده است. همچنین 
عضو  مس��جدجامعی،  احم��د 
شورای ش��هر در این جلس��ه گفت: در زمان حادثه 
پلاس��کو ۲ س��ند ملی در این زمینه تهیه شد؛ یک 
سند در ریاس��ت جمهوری و دیگری سندی بود که 
حمزه ش��کیب، عضو دوره های دوم و س��وم شورا آن 
را تهیه کرد. وی افزود: طبق گزارش ارائه شده ۵۱۲۱ 
س��اختمان ۸ طبقه به بالا در تهران پروانه س��اخت 
گرفته اند که اگر تعداد ساختمان های ۱۲ طبقه به بالا 
را در نظر بگیریم، بر اس��اس گزارش شکیب کمتر از 
هزار ساختمان می شود و اجرایی شدن لایحه ساده تر 
است، پس پیشنهادم این است که مبنا ۱۲ طبقه به 

بالا باشد.

شهر

انتقادات عجیب سیاسی از تکمیل تحقیقات در پرونده قتل میترا استاد

تحرکات مشکوک برای به تأخیر انداختن دادگاه نجفی!
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